
MLADI V KS IVANA KAVČIČA

Rana ura, zlata ura
Mladinci po vselitvi v sosesko niso stali
križem rok, ampak so se kmalu ozrli okrog
sebe, se zbrali in pričeli z delom

Oelati ter s tem koristiti sebi
in družbi je poglavitni cilj mta-
dih, ki so se povezali v mladin-
skem aktivu ZSMS krajevne
skupnosti fvan Kavčič.

Omenjeni aktiv je bil registri-
ran šele novemDra preteklega
leta, s svojim delom pa so na
lastno pobudo in brezzunanjih
prltiskov pričeli že maja. Seve-
da je bila njthova aktivnost na
začetku dokaj omejena zaradi
prostorske stiske, vendar mla-
dinci niso čakali križem rok,
Prva njihova večja akcija je bifa
priprava in izvedba proslave
dneva mladosti, h kateri so pri-
tegnlli tudi pionirje z osnovne
šole Mirana Jarca in predšol-
ske otroke. S skupnimi mofimi
so izvedli krajšt kultumi pro-
gram na ploščadi v soseski
BS-3. Pobesedah predsednika
aktiva Branka Novaka je prire-
ditev dobro uspela, pa tudi od-
ziv krajanov je bil velik. Nemalo
zaslug pri tem ima tudi tovariši-
ca Tkalčičeva, mentorica akti-
va.

še uspešnejša je bila prosta-
va 29. novembra, ko so k sode-
lovanju povabili še gojence vo-
jaške gtmnazije Franca Ro-
zmana-Staneta tn vojake ka-
sarne Ljuba šercerja ter mlade
delavce Tehntke in Obnove, ki
delajo na gradbišču v soseskl
BS-3. »Gre za mlade Ijudi iz
sosednjih republik, ki sezaradi
tujega okolja, pomanjkljivega
informiranja ali pomanjkanja

i samozavesti težko vključijo v
družbenopolitično aktivnost
mladih pri nas, zato smo jih
povabili in vključili v naš mla-
dinsKf aktiv,« je povedal Bran-
ko Novak. »članstvo v naši or-
ganizaciji so sprejeli z vso re-
snostjo in izkazali so se kot
dobri delavci,« je še dodal.

Pripravljanje proslav pa ni
edina aktivnost mladih \z te
krajevne skupnosti. Veliko so
pripomogli k uspešni izvedbi
referenduma o novi delitvi kra-
jevnih skupnosti v obCini Beži-
grad, nekajkratpasoselzkaza-
li tudi v čistifnih akcijah okolja v
soseski BS-3.

V svojem letnem delovnem
programu za leto 1978 so si
zadali veliko dela. Mnogo po-
zornosti bodo posvetili idejno-
političnemu izobraževanju in
njihova velika želja je, da bi
mogli za svoje čfane organizi-
rati kratek seminar o študiji
Edvarda Kardelja Smeri razvo-
ja politiCnega sistema sociali-
stičnega samoupravljanja. V
načrtu imajo tudt izlel v kraje,
pomembne iz časa naSe revo-
lucije. Tako bodo obiskati Jaj-
ce, Bihač in Kumrovec. Za ta
izlet bodo priskrbeli strokovno
vodstvo, da bi tako združili pri-
jetno s koristnim.

Seveda se ob tako zastavlje-
nem programu nujno poraja
vprašanje finančnih sredstev.
Mladinski aktiv ZSMS KS Ivan
Kavčič namreč do sedaj ni bil

dotiran. edini vir dohodkov jim
je Članarina. Tako so odvtsni od
lastne iznajdljivosti in dela. La-
ni so organizirali zbiralno akci-
jo starega papirja ter izkupiček
porabitt za enodnevni izlet v
okolico Bohinja Zaletossedo-
govarjajo z gradbenima po-
djetjema Tehniko in Obnovo,
da bi prevzeli čiščenje stano-
vanj v novogradnjah, ki ga je
potrebno opravitt pred predajo
te-teh kupcem. Piačilo za
opravljeno delo bi porabili za
izvedbo zastavljenega delov-
nega načrta. Tega se bodo lotili
z veliko vnemo, saj so pri kra-
jevni skupnosti Ivan Kavčič
končno le dobili lasten prostor.
kt je tudi že opremljen.

Mladi iz aktiva so izraztli željo
po sodelovanju z drugimi mla-
dinskimi aktivi v in izven meja
občine. pa celo republike. Upa-
jo, da bodo v letošnjem letu
napravili prve korake v tej sme-
ri. Prizadevati si bodo tudi so-
delovati z drugimi družbeno-
političntmi organizacijami v
svoji KS in občini.

Mladinski aktiv ZSMS tvan
Kavčič šteje trenutno 120 čla-
nov, k sodelovanju pa vabijo
vse zainteresirane. Čim števil-
nejše bo namreč njihovo član-
stvo, tem večji bo njihov delei
pri uresničevanju ciljev in smo-
trov te organizacije ter družbe-
nopolitičnega življenja sploh.

Delo mladih iz KS Ivan Kavčifi
je vse pohvale vredno in marsi-
kateri enaki organizaciji vobči-
ni ali celo mestu bi bili lahko za
vzgled.
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